
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 06.11.2008 

 
Počet poslancov Obecného zastupiteľstva: 9 
Prítomní: 7 
Ospravedlnení: MUDr. Jana Vrablicová , František Ambra  
Ďalší prítomní: 
Starosta obce: Mgr. Peter Švaral  
Hlavný kontrolór: Natália Topolčányová 
Pracovníci OcÚ a občania podľa prezenčnej  listiny  
 
Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej,  komisie a  overovateľov zápisnice.  
2. Správa o rokovaní OR. 
3. Správa o rokovaní komisií OZ   
4. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy v Rohožníku v š. 

roku 2007/2008 
5. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Materskej školy v Rohožníku v š. 

roku 2007/2008 
6. Rôzne 
7. Interpelácie poslancov 
8. Diskusia 
9. Záver  

 
K bodu programu č. 1 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce  Mgr. Peter Švaral.  
Ako zapisovateľka bola navrhnutá p. Alena Karšayová, overovatelia Ing. Bohuslav Katrenčík a Ing. Ľudmila 
Radičová. Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie v zložení  p.Vladimír Báchor, Mgr. Amália 
Benkovičová, Ján Diviak a návrh programu OZ.  
 Predložené návrhy OZ  jednohlasne schválilo –uznesenie č. 92/2008  
 
K bodu programu č. 2 
 
Obecná rada sa na svojom zasadnutí konanom 03.11.2008 za prítomnosti väčšiny poslancov zaoberala 
jednotlivými bodmi programu, ktoré boli predmetom rokovania  dnešného zasadnutia OZ. 
OZ vzalo správu o rokovaní OR na vedomie – uznesenie č. 93/2008  
 
K bodu programu č.3 
 
Sociálna komisia sa zaoberala žiadosťou o finančnú výpomoc pre chorú dcéru p. Šarközyovej. 
OZ vzalo správu o rokovaní komisie OZ  stavebnej, sociálnej, bytovej a zdravotnej na vedomie 
– uznesenie č. 94/2008 
  
 
K bodu programu č. 4 
 
Riaditeľka ZŠ Mgr. Pfeilerová predniesla správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti 
Základnej školy Rohožník za školský rok 2007/2008.  Správa tvorí prílohu tejto zápisnice. Natália Topolčányová 



sa pýtala na možnosť lepšej koordinácie medzi ZŠ a MŠ pri ponuke výučby cudzích jazykov aby bola nadväznosť 
medzi týmito ponukami. Riaditeľka ZŠ spolu s riaditeľkou MŠ uviedli, že je to problém možností avšak 
v súčasnosti už je možné aby deti po prestupe z MŠ na ZŠ pokračovali v tom istom jazyku.  
OZ vzalo na vedomie správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy 
Rohožník za školský rok 2007/2008 – uznesenie č. 95/2008 
 
K bodu programu č. 5 
 
Riaditeľka  MŠ p. Kardiánová  predniesla správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti 
MŠ v š. roku. 2006/2007. Správa tvorí prílohu tejto zápisnice.  
OZ vzalo na vedomie správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Materskej školy 
Rohožník za školský rok 2007/2008 – uznesenie č. 96/2008  
 
K bodu programu č. 6 
 
Starosta obce vyzval predsedov komisií OZ z radov poslancov, zvolať zasadnutia jednotlivých komisií v súvislosti 
s prípravou rozpočtu obce na rok 2009 – uznesenie č. 105/2008.  Požiadavky jednotlivých komisií  na rozpočet 
je potrebné predložiť na obecný úrad do  20.11. 2008 aby mohli byť sumarizované, keďže do konca novembra je 
potrebné návrh rozpočtu pre ďalšie obdobie zverejniť a 15.12.2008 schváliť.  Informáciu o novom programovom 
rozpočtovaní na vyzvanie starostu obce podali ekonómovia  p. M. Feriková a p. M. Kiss. Programové 
rozpočtovanie je systém plánovania, rozpočtovania a hodnotenia, ktorý kladie dôraz na vzťah medzi verejnými 
rozpočtovými zdrojmi (rozpočet samosprávy ) a očakávanými (plánovanými ) vstupmi a výsledkami realizovaných 
činností, ktoré sú financované z rozpočtu  subjektu samosprávy. Pri definícií príjmov a výdavkov v jednotlivých 
programoch je potrebné definovať aj ukazovatele podľa, ktorých bude vyhodnocované použitie rozpočtových  
prostriedkov. Nové programové rozpočtovanie je teda rozšírené o podrobnejšiu dokumentáciu každej činnosti 
samosprávy. Popri programovom rozpočtovaní je však potrebné zostaviť rozpočet aj podľa doterajšieho členenia. 
OZ berie na vedomie informáciu o programovom rozpočtovaní – uznesenie č. 97/2008 
Starosta informoval o spoločnom stretnutí zástupcov obce Rohožník a firmou Holcim pod názvom „Poradný 
panel„. Oblasti podpory a spolupráce  sú výsledkom hľadania prieniku medzi prioritami  obce, ktoré boli 
definované na prvom stretnutí  Poradného panelu Holcim  Slovensko  29.3.2008 a prioritami firmy Holcim.  
Holcim Slovensko a obec Rohožník uzatvoria memorandom o spolupráci, ktorým vymedzujú oblasti a formu 
vzájomnej spolupráce na obdobie rokov 2009 – 2015. Holcim Slovensko si uvedomuje vzájomné prepojenie 
svojej činnosti s okolím a vyjadruje dobrovoľný zámer významne prispievať finančnou a materiálnou podporou, 
ako aj aktivitami svojich zamestnancov k rozvoju obce. Obec Rohožník vyjadruje pripravenosť spolupracovať pri 
identifikácii konkrétnych účelov, na ktoré sa použije poskytnutá podpora a to tak, aby boli prostriedky využité 
zmysluplným, efektívnym a viditeľným spôsobom. Obec a Holcim sa dohodli, že vzájomná spolupráca sa bude 
zameriavať na: 
zriadenie a fungovanie Nezávislej občianskej kontroly  ochrany životného prostredia v závode Hocim, spomalenie 
dopravy , najmä na hlavných ťahoch,  vybudovanie cestného obchvatu, podpora kvality vzdelávania najmä na 
ZŠ, zriadenie a financovanie aktivít mládežníckeho centra, vybudovanie domu a areálu opatrovateľskej služby 
(domov dôchodcov), zvýšená podpora záujmovej činnosti detí a mládeže –napr. podpora centru Kvietok, vznik 
priestoru na stretávanie mládeže a trávenie jej voľného času, triedenie odpadov – zníženie nákladov na TKO- 
likvidácia rastlinného odpadu, čistenie ulíc.  Bude tiež pokračovať v aktívnom dialógu so zástupcami  
a obyvateľmi obce v rámci Poradného panelu Holcim Slovensko. Zriadi nezávislú občiansku kontrolu a bude 
hradiť náklady spojené s jej činnosťou, bude sa aktívne podieľať na lobovaní za zlepšenie cestnej infraštruktúry 
v obci, poskytne priamu ročnú dotáciu na konkrétne rozvojové projekty v obci vo výške minimálne 2 milióny Sk,  
bude podporovať rozvoj obce aj prostredníctvom Ceny Holcim pre rozvoj regiónu Záhorie a Zamestnaneckého 
fondu Holcim. Obec Rohožník  vyjadruje pripravenosť prijímať podporu a spolupracovať v súlade s dohodnutými 



oblasťami rozvoja a spolupráce pripraviť najneskôr vo februári daného roku zoznam projektov, ktoré by chcela 
v danom roku realizovať, aktívne propagovať príspevok Holcim k rozvoju obce, konštruktívne pristupovať 
k rozvoju závodu Holcim. 
OZ vzalo na vedomie správu o priebehu stretnutia „ Poradný panel“ dňa  29.10 2008 – uznesenie č. 98/2008 
Hlavná kontrolórka  p. Natália Topolčányová informovala,  že prebehla kontrola  plnenia uznesení prijatých v roku 
2007 a 2008,  a kontrola  pracovných náplní a platobných dekrétov, kontrola vyplácania miezd, príplatkov, 
odmien, peňažných náhrad a ostatných osobných vyrovnaní. Uznesenia boli plnené podľa stanovených termínov 
a v súčasnosti sú vo fáze riešenia ešte uznesenia  č. 47,64 (č.47 – zabezpečiť opravu sochy Sv. Jána 
Nepomuckého, č. 64 – pripraviť zmeny niektorých VZN). Kontrola neodhalila žiadne významné nedostatky.  
OZ vzalo na vedomie informáciu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky – uznesenie č. 99/2008 
Starosta obce dal na prehodnotenie návrh zrušiť činnosť Obecnej rady, pretože jej činnosť nahrádza stretnutie 
poslancov OZ pred každým zastupiteľstvom. OR nie je orgán, ktorý musí byť, ale môže byť, ale keď je zriadený 
zo zákona vyplývajú  administratívne a organizačné povinnosti – napr. stretnutie by malo byť minimálne raz za 
mesiac, a to je najmä pre členov rady časovo veľmi náročné. V tejto súvislosti navrhuje  zmeniť a doplniť Štatút 
obce v ustanovení §13 ods. 2 sa mení tak, že : sa vypúšťa písm. a) Obecná rada , ruší ustanovenie § 19 Obecná 
rada , v ustanovení § 21 ods. 2 písm. b) sa vypúšťajú slová „ obecnej rady „, ruší sa rokovací poriadok Obecnej 
rady zo dňa 28.02.2007. 
OZ schválilo návrh zmien a doplnkov  v Štatúte obce a zrušenie obecnej rady – uznesenie č.103/2008 
Starosta ďalej informoval o výsledkoch  rokovaní  Klubu starostov Malackého okresu, ktorý na základe žiadostí 
a podnetov obyvateľov regiónu požiadal o zrušenie VO Záhorie z dôvodu mnohostranného  obmedzovania.  
Konkrétnym výsledkom rokovania je súhlas ministra Bašku so zapracovaním návrhu cestného obchvatu obce 
Rohožník, pričom časť tohto obchvatu v dĺžke asi 500 m by viedla cez okrajovú časť VO Záhorie, do nového 
Územného plánu obce Rohožník.  Zjednoduší sa vydávanie povolení na vstup na územie VO Záhorie pre 
obyvateľov obcí v hraničiacich s vojenským obvodom. Po novom sa budú vydávať tlačivá žiadostí o povolenie na 
vstup do VO na obecných úradoch . Vyplnené žiadosti (s platnosťou na 3 roky/150,-Sk) sa potom hromadne 
doručia na OÚ VOZ. Povolenie na vstup má ochranný charakter a každý kto povolenie dostane bude poučený 
o rizikách pri vstupe do VO. Tento režim vydávania povolení by mal byť uvedený do praxe od 01.01.2009.  
Kompetentní prisľúbili, že by sa nemala  opakovať ani nadmerná aktivita vojenského letectva . 
OZ vzalo na vedomie informáciu o rokovaniach s ministrom obrany – uznesenie č. 106/2008 
Starosta obce podal informáciu o výkupe pozemkov v lokalite Rybník, ktorých majitelia v prvej fáze výkupu 
nesúhlasili s predajom ,no v súčasnosti sú ochotní tieto odpredať za tých istých podmienok ( ide o parcely 
bezprostredne naviazané na už parcely vykúpené).  V súčasnosti sa pripravuje projektová dokumentácia, tak aby 
do jari mohlo byť zabezpečené vydanie stavebného povolenia na vybudovanie komunikácií a sietí v danej 
lokalite. OZ poveruje starostu obce uzavrieť kúpnu zmluvu k pozemkom v lokalite Rybník za účelom prípravy IBV 
a to parc. č.3046/1, parc. č. 3045/1, parc. č. 3045/30 spolu o výmere 17. 162 m2  s cenou 500,- Sk /m2  

- uznesenie  č.  101/2008 
Starosta požiadal OZ o súhlas s odkúpením pozemkov od pani Vačkovej, vzhľadom na jej žiadosť o pomoc, na 
základe uvedeného OZ poveruje starostu obce uzavrieť kúpnu zmluvu k pozemkom v lokalite určenej na 
výstavbu cintorína s pani Annou Vačkovou s cenou  5,- Sk/m2 , a to parc. č. 1946, parc. č. 2009/1, parc. č. 
2009/2, parc. č. 2010/1, parc. č. 2010/3, parc. č. 2010/5, parc. č. 2022/1, parc. č. 2022/2, K pozemkom v lokalite 
– Padzelky-parc. č. 534/1, parc. č. 534/2, parc. č.535, v lokalite Bŕštie – parc.č.1007/1, parc. č.1307/2, Nová 
obec(za garážami) – parc. č. 3046/20, parc. č. 3047/1, parc. č. 3048/8, parc. č. 3049/4 a lokalita  Dušnica – parc. 
č. 2912  za cenu určenú podľa znaleckého posudku – uznesenie č.102/2008 
Starosta ďalej informoval, že obecná rada sa zaoberala súťažou na odpredaj pozemkov za sporiteľňou pre 
podnikateľské účely a vzhľadom na skutočnosť, že estetickým problémom je najmä pozemok p- Prokopa 
odporučila zaoberať sa odpredajom predmetných obecných parciel až v súvislosti s reálnym využitím tohto 
pozemku a odporučila starostovi obce vstúpiť ohľadom tohto pozemku do rokovania s pánom Prokopom. 



OZ schválilo zrušenie verejnej súťaže na predaj pozemkov parc. č. 3042/25 a parc. č. 3042/26 a zrušenie 
uznesenia č. 72/2007 o odpredaji predmetných pozemkov – uznesenie –č. 104/2008 
Za komisiu v zložení p. Ambra, p. Báchor, p. Hajdúch, ktorá bola poverená výberom nakladača p. Hajdúch 
odporučil s písomným súhlasom p. Ambru zakúpiť rýpadlo – nakladač pre potreby obce zn. JCB od spoločnosti 
TERRASTROJ spol. s r.o. za cenu 2.300.000,-Sk bez DPH. Vladimír Báchor odporučil prehodnotiť ešte raz tento 
výber vzhľadom na cenový rozdiel v porovnaní s inými ponukami. OZ sa zhodlo, že pre potreby obce je potrebné 
takýto stroj zakúpiť avšak je potrebné ponuky ešte raz prehodnotiť , čo bolo uvedenej komisii uložené, s tým aby 
svoj záver predložila svoje záverečné stanovisko na decembrovom OZ. 
OZ vzalo na vedomie stanovisko komisie poverenej zhodnotením nákupu nakladača – uznesenie  č. 100/2008. 
 
K bodu programu č.8 
 
P. L. Baďura sa opýtal či sa musí stavebný odpad voziť na dvor TS.  Starosta odpovedal, že najlepšie pre obec 
by bolo, aby si každý svoj stavebný odpad odviezol rovno do spoločnosti  A.S.A. avšak vzhľadom na prístup ľudí 
k životnému prostrediu je odôvodnená obava, že by to skončilo v priekopách a lesoch a obec by mala ešte väčšie 
náklady s likvidáciou takýchto čiernych skládok. Starosta tiež informoval o nutnosti vypracovať Program 
odpadového hospodárstva , ktorý úplne zmení systém likvidácie odpadu v obci  Rohožník. Výsledkom by malo 
byť čo najväčšie množstvo odpadu separovať , recyklovať, likvidácia  odpadu v Holcime  a pod. Zmena systému 
odpadového hospodárstva sa však nedá uskutočniť zo dňa na deň, keďže je predpoklad, že bude treba úplne 
vymeniť všetky kontajnery, ktoré v obci sú, doplniť kontajnery na separovaný zber, vybudovanie boxov na 
triedený odpad v areáli TS, vybudovať kompletný zberný dvor vybavený drvičkou, triedičkou, prípadne lisovačkou 
a kompostovacím zariadením, a toto všetko je potrebné robiť v spolupráci viacerých obcí najmä vzhľadom na 
ekonomiku prevádzky.   
 
 
K bodu programu č.9 
 
 Starosta poďakoval všetkým prítomným  za účasť.  
 
 
Zapisovateľ:    Alena Karšayová                ..................................................... 
 
Overovatelia: p. Ing. Bohuslav Katrenčík   ..................................................... 
  
                       Ing. Ľudmila Radičová         ..................................................... 
 
 
 
  

 Mgr. Peter Švaral 
    starosta obce 


